
Z á p i s n i c a  

z výjazdového zasadnutia Výboru volebného obvodu č. I.  –  

(Staré mesto, Žabník, Necpaly) 

zo dňa 26.10.2023 

 

Začiatok zasadnutia:  16:00 

Ukončenie zasadnutia:  17:30 

 

Prítomní členovia: 

PaedDr. Kvetoslava Ďurčová, RNDr. Ing. Ján Kuchárik, JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, 

PhD., MVDr. Vladimír Petráš, MgA. Martina Polievková, ArtD. 

 

Neprítomní členovia:  

MVDr. Norbert Turanovič 

 

Ostatní prítomní: za obyvateľov Ciglianskej cesty- p. Bahníčková, p. Daniel, za 

Spokojnosť n.o.- p. Mgr. Ráczová 

 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Podnety – stretnutie s obyvateľmi 

3. Záver 

 

K bodu 1) 

Výjazdové zasadnutie VVO č. I. sa uskutočnilo na Ciglianskej ceste. Predseda 

VVO č. I. JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. privítal prítomných a otvoril stretnutie. 

 

K bodu 2) 

1. Na základe viacerých podnetov a potreby ich riešenia, členov VVO č. I. oslovili 

obyvatelia Ciglianskej cesty v Prievidzi s prosbou o osobné stretnutie. 

- p. Ráczová v zastúpení prítomných obyvateľov, oboznámila poslancov VVO č. 

I. o uskutočnenom mapovaní potrieb obyvateľov a výsledku, ktorý poukazoval 

na patologické javy (hlavne alkohol, drogy a hlučný nočný život) medzi 

obyvateľmi. Od skorých ranných hodín sa obyvatelia sústreďujú v okolí večierky 

a požívajú alkoholické nápoje.  

- P. Polievková odporúča dohodnúť sa s majiteľom večierky a zrušiť predaj 

alkoholu aby sa predišlo popíjaniu obyvateľov na verejnosti. 

- P. Maxina- definoval skupiny obyvateľov: 1. tí čo robia problém a 2. tí, ktorí sú 

ohrození. 



- P. Maxina informoval prítomných vo veci výzvy- Podpora aktívneho začlenenia 

osôb v krízovej situácii v regiónoch dotknutých energetickou transformáciou pre 

Program Slovensko 2021 – 2027. Projekt by mal zastrešovať psychologickú, 

ekonomickú, právnu pomoc a iné. 

- Prítomní poslanci VVO č. I. sa zhodli, že by určite pomohlo zriadenie hliadky 

MsP so stálou prítomnosťou (ako tomu už bolo aj v minulosti), ), resp. zriadenie 

rómskej hliadky, či prevencia prostredníctvom kamerového systému. 

- P. Ráczová- vidí veľký potenciál vo využití spomínanej výzvy. Tiež poukázala 

na problém v kritériách na zriadenie lokálnej rómskej hliadky - vek nad 50r, 

dlhodobo nezamestnaný a rôzne iné podmienky, ktoré nedokážu obyvatelia 

splniť. Poukázala na potrebu zriadenia ďalších voľnočasových aktivít pre deti 

(oprava a doplnenie prvkov detského ihriska, krúžky pre deti, resp. iné vhodné 

alternatívy).  

- Členovia VVO č. I. odporúčajú: 

1. Zriadiť hliadky MsP so stálou prítomnosťou. 

2. Osloviť kluby a centrá vo veci záujmu vzdelávania detí z Ciglianskej cesty. 

3. Prisľúbili finančnú pomoc, čerpanú z potreby VVO č. I. napr. pri renovácií 

ihriska (spolu s pomocou miestnych obyvateľov pri jednoduchších prácach). 

- Hlasovanie vo všetkých bodoch: Za 5 / Zdržal 0 / Proti 0 

 

K bodu 3) 

Na záver predseda VVO č. I. p. JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. poďakoval za 

účasť a spoluprácu všetkým zúčastneným a zasadnutie VVO č. I. ukončil. 

 

 

 

 

 

 

JUDr. Ing. Ľuboš Maxina, PhD. 

          predseda VVO č. I. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Darina Majdanová- zapisovateľka VVO č. I. 



Príloha: 

 

 


